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S.Café® 品牌認證 

布料認證申請  

敬 S.Café®品牌商標的合作夥伴， 

凡採購 S.Café®紗線製成之布料，需經 S.Café®實驗室完成品質測試，以取得布料

認證，請依照線上平台程序完成申請流程。 

申請 S.Café®咖啡紗布料測試前，確認事項： 

1. 測試產品須含逾 35% S.Café®咖啡紗，若為丹寧面料，成分須含至少 16% 

S.Café®咖啡紗。不得使用其它碳化纖維，避免混淆。 

2. 線上申請布料測試前，須備妥購買 S.Café®咖啡紗的電子檔證明，以利上傳系

統，完成申請。 

3. 完成線上申請後，請列印出申請單據紙本，連同兩碼布或兩份樣品寄至興采

研發中心(新北市新莊區五權二路十號 4F 研發中心 林淑伶小姐) 

4. 布料寄達後，依使用不同的 S.Café®纖維，而接受不同的測試項目，檢測結果

須耐心等候 30 個工作天。  
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S.Café®品牌認證 

吊卡/授權申請 

敬 S.Café®品牌商標的合作夥伴， 

線上申請 S.Café®吊牌或圖像授權之前，請先確認以下事項： 

1. S.Café®系列吊牌僅供應給製衣廠、品牌商、成衣採購或代理採購。 

2. 欲採用 S.Café®品牌商標的顧客，請先將您的產品送至 SINGTEX® Lab 作布料

檢測，約需 30 個工作日。取得布料認證碼後，方得上線申請吊牌或授權。 

3. 線上填寫前，請先備妥購買證明與最終產品圖電子檔，以利上傳，申請成功。 

4. 收到您填寫的吊牌/授權申請單後，於 7-14 天內回覆核發吊牌數與寄送吊牌。 

5. 吊牌發放原則為每碼布提供 S.Café®或 Ice-Café® 吊牌 1 片或每公斤紗線 4 片。

超出申請額度，將斟酌每件商品的咖啡紗布料用量，核發吊牌並收取溢申請

吊牌每張台幣 1 元。 

6. 吊牌運送費用由申請者自付。國內發貨將由吊牌申請人採預付或貨到付款；

海外發貨則請吊牌申請人提供快遞公司帳號。 

7. 如需要 S.Café®商標圖檔行銷，可透過平台申請勾選，並寫明您需要的圖檔與

使用地點。 

8. S.Café®保有品牌商審核是否通過及發送吊卡的權利。請您盡早告知潛在的購

買客戶對象，以利後續的吊卡申請。 



 

                       Page  5 

 

S.Café® License Service 

Fabrics Approval Certification 

 

Dear S.Café® partners, 

 

For getting the certification of S.Café® fabrics made by your factory, each 

fabric made by S.Café® yarns need to pass the S.Café® laboratory test, 

please follow the online platform process to complete the application. 

 

Please confirm below requirements before going online for application: 

 

1. Fabrics composition requirement: 

To qualify for S.Café® quality, the fabrics must contain a minimum of 

35 % S.Café® or Ice-Café® fiber. Denim fabric must contain a minimum 

of 16 % S.Café®. Please DO NOT use any carbonized material in the 

same product to for make clear image.  

 

2. Please prepare the e-file of purchasing document to upload online for 

your application. 

 

3. After finishing the process, print out the application and sending to 

SINGTEX® LAB with 2 yards fabric or samples. Freight would be 

charged by senders. 

SINGTEX® LAB── Lauren Lin 

NO. 10, Wu-Quan 2nd Rd., Xinzhuang Dist., New Taipei City, Taiwan 

24892 

 

4. Fabrics will be tested according to our standard methods and it 

requires 30 days after we received testing fabrics.  
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S.Café® License Service 

Hangtags / Authorization Application 

Dear S.Café® partners, 

 

Please confirm below requirements before applying hangtags or 

authorization online. 

 

1. S.Café® hangtags could be delivered to end-item manufacturers, 

brand houses or buying office only. 

 

2. Make sure you have valid S.Café® fabric code which is released from 

fabric test by SINGTEX® Lab. If you need to apply for fabric tests, it 

requires 30 days for process.   

 

3. Please prepare purchase proof and final product pictures for online 

application.  

 

4. It requires 7-14 days for hangtag application working process. 

 

5. Hangtags quantity release is 1 piece per yard or 4 pieces per kilo yarn. 

If the application is more than the regulation, we may charge NT 1 

per piece. 

  

6. The fright of hangtag will be at the hangtag requester’s own cost. For 

Taiwan delivery the freight can be by prepaid / by collect, for oversea 

delivery the fright can by providing the courier / carrier account. 

 

7. Applying S.Café® logo or images for marketing needs, please note the 

image and promoting places. 

 

8. S.Café® has the right to approve or deny the application of hangtags.   
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S.Café® 線上授權服務指南 S.Café®  License Service Guide 

http://www.scafefabrics.com 

請依下述步驟完成申請 

Follow below step to complete your application: 

 

http://www.scafefabrics.com/
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S.Café®吊牌資訊  S.Café® Hangtag Info 

語言 : 英文、德文、法文、繁中、日文、簡中 

Language : English, German, French, Traditional Chinese, Japanese, Simplified 

Chinese 

尺寸 Size:  4.5x9.5 cm 

 S.Cafe® 吊牌文案 Hangtag text 

S.Café®專利技術,為您創造高機能舒適的環保紡織品 

S.Café® patented technology offers the user a highly functional, comfortable and 

eco-friendly textile. 

 ICE-CAFÉ hang-tag 吊牌文案 Hangtag text 

S.Café®專利技術結合高含濕材料,讓您感到冰涼、乾爽與舒適 

Moisture retaining material with S.Café patented technology lets your skin feel cool 

and comfortable. 
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S.Café®商標說明 Logo Instruction 

 

 

 

 

 

Standard Format                    Website Format 

 S.Café®  standard CMYK : C 42  M 72  Y 91  K 59 

 S.Café® standard CMYK :  C 4   M 6   Y 15  K 5 

 

 

 

Linking to Social Media  /   Fast Linking by QR code 

 

 

Any Marketing Request for co-branding and cooperation. 

Please contact: marketing@singtex.com 
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